



Referat fra BKAs landsstyremøte på Zoom Mandag 13. mai 2024, kl. 09.30 – 12.00

Til stede: Linda Rundquist Parr, Øyvind Wistrøm, Alf Engdal, Torunn Hovde Kaasa, Gjermund Stormoen, Håkon Kryvi, Bente M. Bakke, Karin Andersen, Silvia Kriz, Halfdan Wiik (første halvdel av møtet), Andrew Kroglund og Silvia C. Leine (referent).

Meldt forfall: John Helmersen.

Møtet ble startet med en kort presentasjonsrunde.

Sak 41/24 Konstituering av landsstyret

Forslag: Øyvind Wistrøm og Gjermund Stormoen fortsetter som nestledere. Silvia Leine fortsetter som sekretær og kasserer.

Forslaget ble vedtatt ved akklamasjon.

Sak 42/24 Gjennomgang av referatet av 15.4.24

Linda Parr gikk gjennom referatet. Ingen tilleggskommentarer.

Sak 43/24 Økonomi og administrasjon:

- a) **Kontobeholdning og antall medlemmer:** Likviditeten er stabil og god. Det er 7.076 registrerte medlemmer per 13. mai, dvs en oppgang på 72 medlemmer siden siste styremøte. 5.863 personer er hovedmedlem (oppgang på 69) og 1.209 personer er støtte medlem (oppgang på 3). 5.624 medlemmer har betalt 2024 kontingenten. Fra 15. april til 11. mai har det kommet inn 68 nye medlemmer via FB vervingen.
- b) **Purring på kontingent:** Smartorg har fått fram epostadresser der vi har fått feilmelding gjentagende ganger. Denne listen var på 80 adresser, hvorav flere døde og noen utmeldte. Svein Rognlien tar kontakt med de resterende. 2. gangs purring er snart klar for utsendelse per e-post med original e-faktura og samme KID-nummer. 3. gangs purring sendes per SMS.
- c) **Nye rutiner for regnskap BKA, SmartOrg og Bedøk:** møte er avtalt 14. mai. Det blir i hovedsak Silvia L. som skal læres opp i nye utbetalingsrutiner. Siden Bedøk har blitt solgt til Athene Group, er det dette firma BKA skal forholde seg til fremover. Pga disse overgangene har det vært store forsinkelser med utbetalinger av fakturaer/reiseregninger den siste måned. Silvia L. og regnskapsmedarbeider i

Athene Group har jobbet mye og effektivt den siste uken, og de fleste fakturaer/ reiseregninger skal nå være betalte.

- d) Materiell.** Det har minket noe av materiell, men det er ikke behov for å rebestille noe ennå. Refleksvester har blitt tatt opp tidligere, og nedstemt. Flagg har blitt brukt før, og blitt erstattet av Beachflagg. Siden det er ny interesse for disse artiklene, undersøker Silvia L. priser og leveringstid på refleksvester og flagg. Det er et stort savn etter BKA løpesedler som kan deles ut ved stands osv. Disse bør trykkes opp snarest.
- e) Andre orienteringssaker fra sekretariatet:** Endringer i Vedtektene har blitt godkjent under årsmøtet. Silvia L. oppdaterer vedtektene. Silvia L. sa under årsmøtet at hun skal sende ut informasjon om moms kompensasjon til lokallagene i løpet av mai – enighet om at dette sendes som en separat mail om en ukes tid. Silvia L. og Linda skal ha møte 24. mai for å gå gjennom avtalene som BKA har inngått med SmartOrg og Bedøk da disse avtalene nå ikke kan være gjeldende lenger: SmartOrg har kun medlemsiden og medlems-innbetalinger. Bedøk har fått hele regnskapsbiten over fra SmartOrg. Bedøk har nå blitt solgt til Athene Group, så avtalen med Bedøk er heller ikke gjeldene lenger. Vi må få nye avtaler i stand så fort som mulig så ikke kostnadene eskalerer. Silvia L. melder inn det nye styret til Brønnøysund i løpet av neste uke. Andrew orienterte vedr. Arendalsuka 2024: Arbeidet med BKAs antologi er godt i gang, og vil slutføres innen utgangen av juni. Selve debattmøtet er meldt inn og stortingspolitikere er også inviterte. Vi satser på en bred debatt, og ikke bare for de "frelste". I tillegg deltar vi i "den store utviklingsdebatten", sammen med alle ForUMs medlemmer, slik at vi er del av en større gruppe arrangører. Vi inviterer med oss Karin Andersen inn i neste års arbeid med Arendalsuka, om hun har lyst.

Sak 44/24 Tilbud om deltakelse i Klimabarometer.

Vi har fått en henvendelse fra Kantar Klimabarometer (tidligere Gallup Norge), om å være partner i årets undersøkelse som vil publiseres i løpet av oktober måned. Innsalget deres lyder som følger:

Som partner i Klimabarometeret har man mulighet til å påvirke opinion og politiske beslutninger ved at man kan:

1. Melde inn 5 spørsmål til undersøkelsen.
2. Benytte resultatene fra egne spørsmål i media i forbindelse med arrangementet når rapporten legges fram.
3. Tilgang til en omfattende rapport med tema klimapolitikk.
4. Benytte resultater fra hele rapporten i media etter arrangementet.
5. Delta med innlegg eller som debattant på arrangementet når rapporten legges fram, med sentrale politikere til stede. Statsråd/-sekretær gir politisk kommentar, representanter fra Energi- og miljøkomiteen på Stortinget deltar i politiske debatt.

Dette vil koste oss 150.000, pluss moms.

Da får vi en fiks ferdig påvirkningspakke og en god del oppmerksomhet, samt spørsmål/svar vi kan bruke inn i neste års Stortingsvalg-periode, og som er den egentlige grunnen til at vi vurderer henvendelsen. Vi eier for øvrig våre egne spørsmål/svar og kan bruke de som vi vil i hele 2025, og i deler av 2024, men da i et løp sammen med Kantar.

Vi kan også kontakte andre byrå for å få gjort spørreundersøkelser, og kanskje billigere. Da må vi dra mer av lasset selv. Men da taper vi kanskje noe av fordelene det er i å benytte seg av et opplegg som har vært brukt i flere år, med hell.

AU's innstillinger er som følger:

AU har vurdert tilbudet fra Kantar til å delta med fem spørsmål i deres Klimabarometer. Frist for å svare er 13.5. For hele pakken som er beskrevet i saksdokumentet, koster det kr. 150 000. Selv om vi ser verdien for BKA av å få fram svar på relevante spørsmål i en slik måling, syns vi ikke utbytte for oss står i forhold til kostnadene. AU foreslår at BKA heller søker midler til å legge opp en egen undersøkelse eller delta med spørsmål i en etablert undersøkelse gjennom for eksempel Ipsos eller Kantar. Dersom vi får midler, kan undersøkelsen være et ledd i vår valgkampstrategi foran Stortingsvalget.

Vedtak: Landsstyret er enig i AUs innstilling.

Sak 45/24 Oppfølging etter landsmøtet

- a) **Evaluering:** ref. tilsendte dreiebok for planlegging av landsmøter. Denne er nå revidert etter drøfting med lokallaget i Moss den 8. mai.
- b) **Protokoll:** signert protokoll er sendt ut og lagt inn på hjemmesiden og inn i SmartOrg.
- c) **Referat fra gruppearbeid:** ref. tilsendte dokument.
- d) **Takk til medvirkende:** det har blitt sendt blomster til Mette og Marit som takk for flott innsats som møteledere.
- e) **Resolusjonsforslag om Black Friday.** Vi åpner for forslag til hvordan innspillet skal følges opp. Tas opp på neste styremøte.
- f) **Gruppe for sirkulær økonomi.** Vi avventer møte med nettverket for Smultringsøkonomi i slutten av mai før vi danner gruppa. Gjermund prøver å bli med på møtet.
- g) **Organisasjonsutvalg.** Linda skal avklare med lokallaget i Grenland hvilke arbeidsområder de så for seg utvalget skulle drive med.
- h) **Videre prosess med saken om sivil ulydighet.**

Saken videre-behandles på neste møte etter AU gjør en lettere revisjon av uttalelsen. Etter landsstyrets behandling sendes saken til lokallag og grupper til intern drøfting. Det legges opp til en lokallagssamling for å drøfte sivil ulydighet i god tid før landsmøtet i 2025 der saken behandles. Andrew tar kontakt med Norges institusjon for menneskerettigheter for å få mer informasjon om de rettslige vurderinger ved sivil ulydighet. Dette kan være gjenstand for et møte hvor vi inviterer interesserte medlemmer.

- i) **Reiseutgifter.** Skjema for reiseutgifter er sendt ut til alle deltakere. AU har vedtatt å dekke utgifter også utover kr. 1800 for de som kommer langveisfra, og som ikke har noen alternativ til fly.
- j) **Oslolaget har bedt om en tilleggsbevilgning på kr. 20 000 i arrangørstøtte for å dekke landsmøtekostnader. Vedtak:** Med tanke på generell kostnadsstigning og viktigheten av lands- og årsmøte, innvilges dette, dvs totalt kr 120.000.

Sak 46/24 Landsmøtet 2025

Forslag: Landsstyret takker lokallaget i Moss som tilbyr å være vertskap for landsmøtet i 2025. Landsmøtet legges til første helg etter påske. Lokallaget får en rammebevilgning fra BKA sentralt på kr. 105 000 til gjennomføring av landsmøtet. Det skal tilstrebes lav deltakeravgift og rimelige kostnader for overnatting og middag.

Vedtak: avgjørelsen overlates til AU etter mottatte budsjett fra BKA Moss. AU gir BKA Moss føringer for hva arrangørstøtten kan dekke.

Sak 47/24 Videre arbeid med vår ankesak til EMD v/Øyvind

Øyvind oppretter en gruppe på 4 personer samt en jurist for å være godt forberedt den dagen avgjørelsen faller. Kontakte Anita Halvorsen? Norsk institusjon for menneskerettigheter?

Sak 48/24 Arbeid i lokallag og grupper (utsettes til neste styremøte)

- a) **Brev med oppsummering fra landsmøtet og hvordan sakene blir fulgt opp**
- b) **Kontaktpersoner i landsstyret for lokallag og grupper**
Forslag: For å styrke kontakten mellom lokallag/grupper og landsstyret, får hvert landsstyremedlem ansvar for å holde løpende kontakt med 2-3 lokallag og grupper i henhold til vedtatt liste. Linda sender ut forslag til fordeling av lokallagene/gruppene.
- c) **Lokallagssamling fysisk i Oslo i september.** Forslag til dato: 14.9, ble vedtatt.

Sak 49/24 Arbeid i aksjonsgruppene (utsettes til neste styremøte)

- a) **Samferdselsgruppe v/Alf.** Stor markering for NordNorge-bane 23.4.
- b) **Fornybargruppe v/Håkon.** Flere faktaark på vei.
- c) **Aktivismegruppe v/Linda.** Møte 15.5 for å ta opp gruppearbeid under landsmøtet og videre arbeid i gruppa.
- d) **Markering med marsj for rettferdig omstilling fredag 30.8:** NU har invitert BKA og flere organisasjoner og fagforeninger til markeringer over hele landet 30.8. Rettferdig omstilling er nøkkelen til å få med folk på nødvendige politiske grep for klima.

Sak 50/24 Internasjonalt arbeid

- a) **Nytt løpeseddel om BKA på engelsk.** Ref tilsendte løpeseddel som er utarbeidet av Ivan Chetwynd, og som ønskes trykket opp og utsendt til alle lokallag.
- b) **Planleggingsgruppe for møte i European Grandparents for Climate aug/sept 2025.**

Forslag: Andrew, Linda og Ivan Chetwynd tar et møte for å lage en tidsplan for planleggingsarbeid og vurdere behovet for å få med flere i gruppa.

Sak 51/24 Øvrige orienteringssaker

- a) **Aksjonærforslagene til Equinors generalforsamling:** Bente og Silvia K orienterte om det som de vil bidra med under generalforsamlingen.
- b) **Grønn framtid v/Gjermund** (utsettes til neste styremøte)
- c) **Framtidstoppmøte i FN-regi 22.9 og 23.9 v/Linda** (utsettes til neste styremøte)

Sak 52/24 Eventuelt

- a) **Neste møte mandag 10. juni kl. 9.30-21.00 på zoom**
- b) **Annet**

Samferdselsgruppa: Torstein Fjeld (leder), Thor W. Bjørlo, Bjørghild des Bouvrie, Alf Engdal (kontakt til landsstyret), Gunnar A. Kajander, Idar Støwer, Helene Vacarisas.

Aktivismegruppa: Bodvar Sonstad (koordinator), Wenche Cumming, Heidi Gretland, Linda Parr (kontakt til landsstyret), Hans Kristian Solbu. Gro Nylander deltok i startfasen.

Valgutvalget for Stortingsvalget 2025: Andrew Kroglund (leder), Elisabeth Briseid, Karin Andersen, Per Hjalmar Svae, Ola Dimmen, Gjermund Stormoen.

Klimasmia: Redaksjonen for Klimasmia, som er en egen portal på hjemmesiden, er Halfdan Wiik, Andrew Kroglund og Marie Rein Bore.

Arendalsgruppa: Andrew Kroglund (leder), Yngvar Olsen, Linda Parr, Øyvind Wistrøm, Bente Marie Bakke.